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Адрес U.P. Twiga Fiberglass Limited 
Work : 
9 Sikandrabad Industrial Area 
District Bulandshahr 
Uttar Pradesh 203 205

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Twiga Insul

One of the best known products for thermal & acoustic insulation, Twiga Insul is light gold in colour and is a light weight, compressible insulation
material consisting of fine, long, inorganic glass fibers bonded together by a high temperature binder.

Twiga Insul is available in rolls, slabs and boards, in various densities and thicknesses and with a wide range of factory applied facings which include
reinforced aluminum foil, fiberglass tissue, black glass tissue and a wide range of imported premium facings. 
Twiga Insul for Thermal & Actoustic Insulation 
Fire Safety

Twiga Glass Wool made from pure silica sand will not support combustion even in direct, prolonged contact with flames. It emits no toxic fumes or
smoke, the two biggest hazards to health and life in the event of a fire. Glass wool is a complete fire safe product complying the following standards:

    BS (British Standard) 476 part 4, ISO 1182, IS 3808, International Maritime Organisation (IMO) - NON COMBUSTIBLE 
    BS 476 part 6 - Do not PROPOGATE FIRE 
    BS 476 part 7- Class 1 - SURFACE SPREAD OF FLAME NIL 
    Class O certified - Highest class for any building material - index of performance (I) not exceeding 12, sub index of performance (i1) not exceeding
6, Class 1 
    BS 476 part 5 - Class P - (not easily ignitable) - BS 6853 (toxicity index 0.65) - NON EMISSION OF SMOKE & TOXIC GASES

 

Company Profile of U.P. Twiga Fiberglass Limited

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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